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§1  Ordförande öppnade mötet	
 
§2  Närvarande	

Jakob Olars, Sven Pettersson, Stefan Olars, Patrik Nilvér, Anita Olars och Jonatan 
Palm. 

 
§3  Dagordningen godkändes	
 
§4  Föregående styrelsemöte	

Inget att tillägga från förgående protokoll. 
 
 
§5  Våra tävlingar	

Jonatan ansvarar för att lägga upp en annons på Facebook, detta för att 
förhoppningsvis få fler att upptäcka våra tävlingar. Annonsen får i år bli en test, om 
utfallet blir bra så kanske vi lägger upp annons även kommande år. Annikas 
minnesfond, som vi bestämt att årets insamlade pengar ska gå till, kommer att 
skicka en representant på tävlingsdagen som kommer finnas på plats och informera 
om fonden. Mer information om Annikas minnesfond kommer även läggas upp på 
hemsidan. Nya medaljer till Solruset. 

 
§6  Träningsläger utomlands	 

Nöjda deltagare på årets träningsläger utomlands.  
 

§7 Ekonomi	
+36 369 kr på klubbens konto. 

 
§8 Övrigt	 

•  Stafetter 
Spartacusstafetten, får vi ihop något lag detta år? I år så ligger tävlingen dagen 
efter Göteborgsvarvet, där klubben är välrepresenterad med flera klubblöpare, så 
återstår att se.    
 
Svalt intresse dessvärre för Humlestafetten i år vilket gör att vi inte kommer att 
delta med något lag. Nya tag nästa år. 

 
§9 Nästa styrelsemöte 

Nästa styrelsemöte bestämdes till den 8/5 kl 20:00   
 
 

Vid pennan Stefan Olars	
 


